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UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 
VRIJDAG 22 JUNI 2018 

AANVANG 20.30 UUR Dorpshuis "PRINS MAURITS" te NIEUWE NIEDORP 
 

De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt 

zaalvoetballen bij onze vereniging: 

 

KEURSLAGERIJ ARIE KLAVER 

KEURSLAGERIJ LAUS KLAVER 

POLAND BESTRATINGEN 

HOVENIERSBEDRIJF JACK V/D FLUIT 

SCHILDERSBEDRIJF LEO WISSINK 

NICO DEKKER ONTWERP & BOUWKUNDE 

KOELEWIJN AUTOSCHADE 

ACCOUNTANTSKANTOOR WIEDIJK 

GEBR. KOOMEN BESTRATINGEN 

TANDPROTHETISCHE PRAKTIJK ZETHOVEN 

LOODGIETERSBEDRIJF SMAK 

TIMMERWERKEN PIET JONGEJAN 

SP 2000 REPARATIES VAN GRONDVERZET MACHINES 

DIEET EN CO 

REMCO WESTRATE LASBEDRIJF EN KRAMER AIRSERVICE 
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Agenda 

 

1. Opening 

2. Notulen 23 Juni 2017 

3. Verslag secretarissen 

4. Verslag Penningmeester (ter inzage bij vergadering) 

• Contributie seizoen 2018-2019 

• Leden, €75, Reserve leden €35, Jeugd leden €40 

5. Verslag Kascommissie (Melchior Dekker, Rino Bakker) 

6. Pauze 

7. Verkiezing bestuursleden 

• Andre Kamp, aftredend en herkiesbaar 

• Evelien Bakker, aftredend en herkiesbaar 

8. Benoeming nieuw lid voor de kascommissie 

• Melchior Dekker aftredend 

9. Mededeling bestuur 

• Volgend jaar digitale pasjes 

• Zaaldienst, hou de site (www.zvvnieuweniedorp.nl) in de 

gaten en ook nog het Niedorper weekblad. 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

  

http://www.zvvnieuweniedorp.nl/
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Notulen jaarvergadering 23 juni 2017 in de Prins Maurits. 

 

Aanwezig: Willem Bakker, André Kamp, Emiel Hayette, Marcel van der Stoop (allen bestuur), Rino 

Bakker, Hans Stammes, Evelien Vlaar, Christiaan Schotsman.  

Afbericht: Evelien Bakker, Marije Boon, Fieke Stelling, Arjen Rood, Melchior Dekker. Maurice van 

Noort is nog op zijn werk.  

Emiel opent de 45e jaarvergadering en heet iedereen welkom.  

Emiel blikt terug op het seizoen.  

Terugblikkend op het seizoen 016/017 is alles goed verlopen. De invoering van digitalisering 

van de teams en tijdwerk is prima opgepakt door bestuur en heel belangrijk door al onze 

leden. Complimenten! 

In geval van een schoonheidsfoutje werd dat prima ondervangen door onze secretarissen 

Maurice en Evelien. 

Het Kersttoernooi werd voor het eerst georganiseerd door Gijs Molenaar en Thom 

Spaansen. Deze mannen kunnen terugkijken op een goed debuut. Het is altijd weer mooi om 

een balletje te trappen tweede kerstdag. Gijs en Thom bedankt! 

Het Mix-toernooi onder leiding van Marije, Evelien en Fieke was ook prima gegaan en weer 

erg gezellig, en dat is de bedoeling. Meiden bedankt!  

Ook de website is vernieuwd en verbeterd, waardoor deze nu leidend is voor 

tijdw/bestuursdienst. De site ziet er overzichtelijk, makkelijk handelbaar en mooi uit. 

Complimenten aan onze webmaster Arjen Rood. 

Ook hebben we dit jaar aan de Jumboactie sparen voor uw sportvereniging meegedaan. 

Ondanks het vele werk wat we eraan hebben gehad om de punten in te voeren konden we 

alle teams trakteren op een bidon en hebben we attributen aangeschaft. 

Ook een welkome aanvulling was van de Rabobank. Marcel heeft ons geleid naar een 

Donatie uit de Raboton “om trainingsattributen aan te schaffen voor de Jeugdtrainingen”. 

Dit is met succes gehonoreerd door de Rabobank met een bedrag van €1400.- waarvoor 

onze grote dank. Hier hebben we hesjes Futsalballen en markeringshoedjes van kunnen 

kopen waar al veelvuldig van gebruik gemaakt is. Ook is er een delegatie van de Rabobank 

even langs geweest om even naar de jeugdtraining te kijken. Marcel bedankt voor je 

deelname in dit Raboton project. 

De jeugdtrainingen zijn dit jaar wederom verzorgd door Harco Groen, coach van de B1. Met 

diverse trainingen en zijn nieuwe verse top-assistenten keepertrainer Jack vd Fluit en 

grootmeesterzaalvoetballer van de ZVV Nieuwe Niedorp André Kamp heeft men de jeugd 

weer zaalvoetbal bijgeleerd. Heren bedankt voor jullie gedane trainersarbeid het afgelopen 

seizoen. 

De paaspolderloop was weer een succes met meer deelnemers dan vorig jaar. Opvallend 

was wel iets minder 10 km deelname maar met veel meer wandelaars.  
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De paaspolderloop blijft altijd een mooi loopevenement met de paas en we willen dan ook 

het paaspolderloop-comité met aftredend voorzitter Willem Bakker en alle vrijwilligers 

hartelijk bedanken. 

Dit seizoen zijn er vijf kampioenschappen gevierd! NN9 vierde hierin hoogtij want haalde 

zowel in de 7e klasse als de winnaarsronde van de beker het kampioenschap. Ook Dames 3 

en Dames 4 haalden het Bekerkampioenschap in de winnaarsronde. Een prachtprestatie van 

de meiden. 

En tenslotte de fanatieke oude gekken van NN 5 werden kampioen in de verliezersronde van 

de beker. Alle teams fantastisch gedaan en nogmaals gefeliciteerd.  

Het traditionele Gatentrapkampioenschap beleefde een mooie dag op het Kerkeplein. Met 2 

nieuwe winnaars op het ereschavot. Bij de volwassenen Jeroen Groot. En bij de 

Toekomsttrappers t/m 14 jaar en overall winnaar van de dag met 150 pnt de 7-jarige Boaz 

Pronk. Ik wil dan ook nog alle medewerkers die deze dag bij de stand hebben gestaan en 

natuurlijk alle deelnemers die het tot een geslaagd evenement hebben gemaakt hartelijk 

bedanken. 

De RABO fietssponsortocht is ook weer volbracht. Door fietsers van stichting Niedorphal, 

Paaspolderloop en ZVV Nieuwe Niedorp zijn er weer de nodige fietskilometers getrapt. 

Marcel en allen die hieraan bij hebben gedragen bedankt!  

Tot slot heeft denk ik iedereen het wel meegekregen dat dorpshuis Prins Maurits afscheid 

heeft genomen van beheerster Marga Nagel. Het bestuur wil de nieuwe beheerders Mart 

Insing en Sandra Barten nogmaals feliciteren. En hoopt op een prettige samenwerking, en 

wensen deze veel succes met het beheer van Dorpshuis Prins Maurits. 

Notulen.  

Geen op- of aanmerkingen. André wordt bedankt.  

De secretarissen worden bedankt voor hun verslag.  

Emiel meldt dat het mooi geschreven is en dat het netjes gedaan is. Veel werk, maar goed 

gedaan. 

Penningmeester Marcel neemt het woord.  

Kosten tenues en materialen vielen veel lager uit. Komt ook door de Raboton.  

De boetes zijn allemaal betaald.  

Jubel en treur extra 500 euro gereserveerd.  

Kleine posten zijn niet belangrijk.  

1400 negatief begroot.  

115 tekort, dus dat viel mee.  

Begroting volgend jaar.  

Inschrijfgelden lager doordat we vier teams minder hebben.  

Marcel meldt dat hij voorzichtig begroot heeft met een tekort van 500 euro.  
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Christiaan Schotsman merkt op dat de oefenwedstrijden en toernooien ondanks dat er 

minder teams zijn even hoog begroot zijn. Maar Marcel zegt dat dat dan maar een meevaller 

zal zijn.  

Marcel meldt dat er een kleine contributieverhoging doorgevoerd zal worden. Iedereen is 

het daar mee eens.  

Verslag kascommissie.  

Hans Stammes meldt dat alles er keurig uitziet. De verenigingskas ziet er prima uit. 

Marcel wordt bedankt.  

Pauze  

Verkiezing bestuursleden. 

Maurice en Emiel zijn aftredend en herkiesbaar. Ze gaan allebei door.  

Fieke Stelling komt het bestuur versterken. Hartelijk welkom en van iedereen de felicitaties.  

Benoeming kascontrolecommissie.  

Hans Stammes stopt. Hij wordt bedankt, ook voor de tip van de Raboton. Rino Bakker volgt 

hem op. Melchior Dekker gaat voor zijn tweede jaar.  

Mededelingen bestuur.  

Boetes worden doorberekend.  

We hebben straks vier teams minder. Er komt een C-juniorenteam bij.  

NN3, 7, 8, 12 en B2 stoppen. Het is jammer, maar iedereen wordt bedankt voor zijn/haar 

inzet.  

Rondvraag.  

Willem Bakker vertelt over de Paaspolderloop. Ze zijn bezig met een nieuw contract met de 

Rabo.  

Elektronische tijdwaarneming kost vijfhonderd euro. Misschien de Raboton? Of een hoger 

sponsorbedrag. Onderhandelingen zijn bezig.  

Willem doet het nog een jaar als voorzitter.  

Christiaan wil graag een voorkeurstijd aanvragen: 19.45 uur. En gaan spelerswijzigingen via 

de secretaris? Ja, doe maar.  

Het viel Evelien Vlaar op dat er in de verslagen van de teams veel invallers bedankt werden, 

dus ze kijkt er niet van op dat er zoveel teams stoppen. Wel verrast het haar dat het uit de 

tekst in het secretarisverslag juist niet op te maken was. Willem legt uit hoe alles achter de 

schermen gegaan is. Wat voor werk er verzet is om alles rond te krijgen. Maar dat dus niet 

gelukt is.  

Emiel sluit af en bedankt iedereen voor zijn/haar inzet. Tot volgend seizoen. 

Samenwerking is het sleutelwoord.  
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Verslag secretarissen seizoen 2017-2018 
 
Er is alweer een einde gekomen aan het zaalvoetbal seizoen 2017-2018. Het seizoen is weer 
omgevlogen. Dit seizoen hebben we 2 kampioenschappen mogen vieren. 
 
Nieuwe Niedorp 8 van coach Siem Entius is kampioen geworden in de 9e klasse. Een legendarisch 
mooie prestatie van deze over het algemeen 50-jarige zaalvoetballers en langst zittende leden van 
de ZVV Nieuwe Niedorp. De trotse sponsor Kees Koomen was er al weken zenuwachtig van. Maar de 
geweldige titel is binnen mannen!! 
 
Dames 3 van coach Bart Wissink en sponsor Timmerbedrijf Jongejan wisten voor het 2e jaar 
achtereen het bekerkampioenschap binnen te slepen. Klasse hoor, op naar nummer 3. 
 
Hoe de in totaal 15 teams dit seizoen hebben gespeeld is te lezen in onderstaand verslag. Net als 
vorig jaar zijn er weer vele gastschrijvers! Allen bedankt, dit maakt het verslag vele malen 
smakelijker om te lezen. 
 
NN Heren 1, Met 3 nieuwe spelers het nieuwe jaar ingegaan en dat resulteerde vooral in het eerste deel van 

het seizoen voor goede resultaten in onze competitie. Wij speelden redelijk tot goed voetbal wat niet altijd 

uitkwam in de score. Deze scorebordjournalistiek resulteerde in een 5e plek in 7 wedstrijden. Maar zoals elk 

jaar kwam het gevreesde "blessurespook" ook dit jaar weer langs. Vooral het uitvallen van onze keeper Hans 

Bood was een gemis (vooral het tripje naar het ziekenhuis waarbij de ambulance verkeerd reed leek op ons 

seizoen misschien). Gijs Borst en Ties Akkerman deden het redelijk als vervangers en er moet een groot 

dankwoord aan Jos Eelsing worden gedaan voor het vele invallen. Ook de gewonnen wedstrijd met Tommy 

Hendriks (scoorde in de laatste minuut de winnende) en Martin Rootjes (zorgde voor een gele kaart in de 

laatste minuut waarna wij in overtal scoorde) was een zeer mooie. Onze dank gaat uit naar als onze vervangers 

dit jaar en zonder hun hadden wij vele minpunten en boetes gepakt. Marc Langerak heeft besloten om terug 

te gaan naar zijn oude team en Ties Akkerman gaat genieten van zijn welverdiende "pensioen". Laatste 

wedstrijd van het seizoen was voor mij een persoonlijk hoogtepunt aangezien ik toen al wist dat ik 2 dagen 

later vader zou worden van een prachtige tweeling. Sorry dat ik eerder weg ging jongens maar wou wel 

"nuchter" zijn in het ziekenhuis. Volgend jaar Jos Eelsing er vast bij het 1e dus wij kunnen er weer een klap op 

geven. Coach Christian Schotman 

NN Heren 2, Ook dit jaar hadden we een slecht begin van het seizoen. De eerste helft van het seizoen 

werden maar weinig wedstrijden gewonnen. Gelukkig ging dat beter in de tweede helft van het seizoen. Dit 
was ook wel nodig, want op de ranglijst stonden wij tot aan de laatste wedstrijd laatste. Dit maakte een van de 
laatste wedstrijden tegen Wieringermeer CV - 01, die één plek boven ons stond, nogal een belangrijke pot; bij 
verlies laatste, bij winst één na laatste en zou Wieringermeer degraderen. Dit werd een enorm spannende pot 
met veel goals; 9-8 winst voor NN2. Betekende uiteindelijk 8 gewonnen, 0 gelijk en 13 verloren wedstrijden, 
totaal 24 punten waarmee wij één na laatste zijn geworden van de 1e klasse SZVV. Betekent voor volgend jaar, 
een paar plekkies hoger en net zo gezellig als dit jaar. Sem Slijkerman stopt ermee bij ons. Sem, bedankt voor 
je tomeloze inzet afgelopen jaren!  

NN Heren 3, Het oude team Sietse, Pim, Bas, Richard, met Tommy en Martin als steunend lid werd versterkt 

met een aantal nieuwe spelers Sander, Björn, Remon en Roelof. Hiermee konden we het nieuwe seizoen 
beginnen. Voor de kerst ging nog redelijk, maar na de kerst ging het berg afwaarts dit hadden we nog niet 
eerder mee gemaakt en wat we helaas ook niet meer konden terugdraaien wat resulteerde in de laatste plaats 
dus degradatie was een feit ook in de beker kwamen we niet ver. Coach Manuel  
 

NN Heren 4, de oude gekken hadden het erg moeilijk dit seizoen. Veel wedstrijden verloren, wel erg lekker 

gevoetbald. De toekomstige Buurman en Buurman zijn dit jaar te veel afgeleid geweest, de kopjes stonden 
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alleen naar elkaar en naar de bouw van de nieuwe huizen 😊. Geintje, soms loopt het gewoon even anders als 

andere jaren. Gedegradeerd maar we mogen het toch nog een jaartje proberen in de derde klas van de SZVV. 

Alle wisselspelers (Chris, Anne Ton, Dirk, Bjorn, en nog vele andere) bedankt voor jullie inzet tijdens de vele 

invalbeurten!  

NN Heren 5 met als sponsor Nico Dekker Ontwerp & Bouwkunde.  Rens, Arnold, de 2 Maxen, Pascal en geert 

zijn op een keurige 4e plaats geëindigd in de 3e klasse. Goed gedaan mannen! 
 

NN Heren 6, Na het kampioenschap en het winnen van de beker in het vorige seizoen, zijn we dit jaar 2 

klasses hoger gaan spelen. Met leuke en spannende wedstrijden die werd uiteindelijk een plaats in de 
middenmoot behaald. Af en toe was het moeilijk om genoeg spelers bij elkaar te krijgen maar met behulp van 
vele invallers was het altijd weer gezellig. Graag bedanken we onze sponsor Koelewijn en de vele invallers voor 
weer een geslaagd seizoen. 

 
NN Heren 7, Met de nieuwe spelers, Rino en Maarten hebben we dit seizoen gespeeld in de 9e klasse. We 

hebben een uitstekend seizoen gedraaid en zijn als 3e geëindigd. We hebben in onze klasse het minste aantal 
doelpunten tegen gekregen door uitstekend keeperswerk van Jack en Björn. De gebroeders van der Stoop 
hebben menig doelpunt weten te voorkomen, dit kunnen ze niet alleen, ook de middenvelders Peter, George 
en Roland stonden hun mannetje. De aanvallers Rino en Maarten wisten vaak het net te vinden net zoals de 
invallers die met ons mee wilden doen. Van de 20 wedstrijden hebben we er 11 gewonnen, 5 gelijk en 4 
verloren, doelsaldo 89 voor en 45 tegen. De kortste route naar succes is de bekercompetitie, hierin hebben we 
de finale gehaald, helaas was VZV-3 hierin te sterk.  Ik als coach heb een gezellig en leuk seizoen met jullie 
gehad en we gaan komend seizoen weer door.  Melchior Dekker 

 

NN Heren 8, Een nieuw seizoen begon, er was een vraag of er nog plek was in ons team. Met onze Braziliaan 

en bij hadden we 9 man, Michiel Boon belde of hij met ons mee kon doen. Ik zeg misschien als reserve, mocht 

er een paar leden niet kunnen dan kan jij invallen, dat was goed. Michiel heeft zowat alle wedstrijden 

gespeeld.  We speelde goed maar Rafael, die de meeste doelpunten maakte, ging met de winterstop weer 

naar Brazilië om aan zijn techniek te werken. Met een afscheidswedstrijd van een neef van Erik tegen ons team 

belande Erik de volgende dag in het ziekenhuis omdat zijn knie een andere buiging maakte dan origineel de 

bedoeling is. Na controle kon Erik met krukken naar huis maar het was wel einde seizoen voor Erik. Ard heeft 

op wintersport weer lekker genoten maar het rodelen leverde ook hem een langdurige blessure op en waren 

we dus al 3 man kwijt. Als invaller in het 8e is het als speler van een ander team altijd even wennen maar ons 

team vangt dat goed op door ze veel te laten(!) scoren en gaan ze weer met een goed gevoel naar huis. En zo 

kwam op het eind van de competitie het kampioenschap in beeld mede door de nog niet genoemde spelers 

John, Jack, Hans, Frans, Ton en onze sponsor en keeper Kees Koomen hebben we in de een na laatste 

wedstrijd de strijd beslist, waar het zaalvoetbal bestuur getuige van was, en dat hebben we gevierd! Trotse 

coach Siem Entius. 

NN Dames 1, Via deze weg willen wij iedereen die afgelopen seizoen bij ons heeft ingevallen heel erg 

bedanken, zonder jullie hadden we het niet gered. Met een mooie 4e plaats in de competitie en het behalen 

van de finalewedstrijd van de beker, helaas wel verloren, kunnen wij terugkijken op een goed seizoen. 

Groetjes, Dames 1. 

NN Dames 2, Afgelopen seizoen heeft D2 getracht 1 plaats hoger te eindigen dan vorig jaar. Dit zou 

betekenen dat er een fijne grote beker de kast in de Prins Maurits zou aanvullen.... Vorig jaar plaats 2 en nu.... 
Helaas mocht dit niet zo zijn. Één topspeelster moest dit seizoen verstek laten gaan waardoor dit toch niet 
haalbaar was. Maar desondanks hebben we weer lekker meegedraaid. Hoogtepunt is altijd de derby tussen 
onze collega's van Dames 3. We zijn enorm aan elkaar gewaagd. Komend seizoen zien we deze wedstrijden 
met veel plezier tegemoet. Met de rentree van onze speelster! Moet dit lukken. Groet Dames 2. 

 
NN Dames 3 Wat toch het geheim van dames is 3 vroeg laatst iemand aan mij. Jullie winnen aldoor de beker. 

Nou dat is simpel. Het geheim is de ANNEnas plant. Als je die bij je bed zet gebeuren er wonderen, op het veld. 
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Leverancier is de pimpernel, bedankt ANNE en het team. Kortom geweldig gevoetbald en de verliezers ronde 
beker gewonnen. Top. Groet Bart  
 

NN Dames 4, had weer een mooi seizoen dit jaar. We zijn geëindigd in de middenmoot. Vaste toeschouwers 

Johan en Petra waren weer vaak van de partij en moedigde ons altijd goed aan! Helaas gaan er veel meiden 

stoppen waardoor dit team niet blijft bestaan. Maar dames 4 zal aankomend seizoen gevormd worden door 

een gloednieuw meiden team. Dit gaat zeker goed komen!! 

NN JO17-1 (B1), Achteraf kunnen we terugkijken op een mooi seizoen. In het begin ging het wat rommelig en 

waren de resultaten wisselend. Na een wedstrijd of zeven kwam ik erbij als coach en begonnen de resultaten 

beter te worden (meer geluk dan wijsheid, vrees ik). Er werd maar liefst negen keer op rij gewonnen, vaak met 

goed spel en soms ook met slecht spel. Kenmerkend voor deze reeks was dat alles de goede kant op leek te 

vallen, mede door de strijdlust van deze hechte vriendengroep. Begonnen met een plek in de subtop, deden 

we weer volop mee om het kampioenschap. Helaas wisten we daarna niet te winnen van teams als Zeemacht 

en Breezand. Het lukte simpelweg niet en onze goede vorm was nergens meer te vinden, waardoor het 

seizoen als een nachtkaars uit ging en we uiteindelijk als derde zijn geëindigd. De absolute topschutter van het 

seizoen was Joe met 57 goals. Joep was vaak een sta in de weg voor menig tegenstander, waarnaast ikzelf ook 

enkele keren het gele doel heb mogen verdedigen. Jim van de Kroon heeft zichzelf ook dit seizoen bewezen als 

betrouwbare manstopper. Ook Jim Rens kende een prima seizoen met mooie aanvallende acties. Luuk was 

vaak niet aanwezig, maar als hij er was speelde hij vaak prima potten. Kick heeft dit seizoen veel goaltjes mee 

mogen pikken en heeft als kersverse zaalvoetballer vriend en vijand verrast. Maarten had veel last van 

blessures maar heeft wederom bewezen van toegevoegde waarde te zijn voor dit team. Hij wist vaak zijn man 

voorbij te komen, ook al zag het er soms wat ongepolijst uit. Hij heeft nog veel goals en assists afgeleverd, 

maar vooral kenmerkend was zijn werklust. Als laatste Rik, onze spelverdeler, die vanuit achter het spel naar 

zijn hand zette. Af en toe, in overleg met de coach, riep hij: Tactiek! Waarna het hele team met volle druk de 

tegenstanders wist te verassen. Speciale dank gaat uit naar supporters Tip en Boyd, invallers Rick, Tim, Jeff en 

Dean en assistent-coach Tijmen, die onlangs ook nog eens zijn debuut heeft mogen maken, waarin hij maar 

liefst twee keer het net wist te vinden.  

NN JO17-2 (B2) heeft een prima seizoen gedraaid. De mannen wisten elkaar weer goed technisch en tactisch 

in het veld te vinden. We hebben prima wedstrijden gespeeld, ook onnodig punten verloren, en ook 
wedstrijden terecht verloren. Ook dat hoort allemaal bij zaalvoetbal. Des al niet te min zijn we bovenaan 
geëindigd maar op doelsaldo 2e geworden. Dus echt een prachtige prestatie van de jo17-2 waar men trots op 
kan zijn! Ga zo door jongens! Emiel 
 

NN JO15-1 (C1), Omdat er met zaalvoetbal vaak te laat wordt begonnen leek het de coach slim om nu al met 

een talenten team te beginnen, de 1e twee wedstrijden werden onnodig gelijk gespeeld maar daarna ging het 
al beter, Alleen tegen de kampioen is 2 x verloren maar voor de rest is tegen iedereen punten gepakt. Een zeer 
knappe prestatie een 5e plaats in de C2 klasse voor een groep die nog in de D's had mogen uitkomen. Volgend 
jaar in de 1e klasse met als doel bij de 1e 3 eindigen. Gr Coach Marc Koorn 

 

Overige evenementen ZVV Nieuwe Niedorp 
 
Sportgala 2017 
Ditmaal werd de 3e Niedorpsport avond georganiseerd in De Vriendschap in ’t Veld. Wij hadden Heren 9 
genomineerd omdat deze goed presteren en zij de toekomst van onze vereniging zijn. Het is een gezellig, jong 
en gemotiveerd team. Afgelopen seizoen hebben ze zelfs geen 1 wedstrijd verloren, alles lukte en dat is 
natuurlijk super.  Helaas zijn zij niet in de prijzen gevallen 

 
Kersttoernooi  
Het kersttoernooi was weer geslaagd ondanks een team minder heeft men weer lekker gezaalvoetbald met de 
kerst en was het weer goed georganiseerd door Gijs Molenaar en Thom Spaansen. 
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Mixtoernooi 
Vrijdag 29 december heeft het mixtoernooi plaats gevonden, georganiseerd door onze bestuursleden Marije 
en Fieke. Dit jaar deden er 37 enthousiaste spelers mee en er waren 2 poules gemaakt. Op 2 veldjes tegelijk 
werd er keihard gewerkt om de winst te behalen. Wanneer de dames scoorden telde het doelpunt dubbel. 
Iedereen deed enorm zijn best en uiteindelijk heeft team Oranje in de finale gewonnen. Het toernooi is 
afgesloten in de kantine, de winnaars kregen een lekkere schaal met bitterballen. Het was een geslaagd 
toernooi, tot volgend jaar allemaal!!!! 

 
Paaspolderloop  
2e Paasdag was weer een mooie dag. Het weer zat niet helemaal mee en dit scheelde wel wat in het aantal 
deelnemers. Toch was het lekker druk en zijn we heel tevreden. De peuters en kleuters beten het spits af met 
de Paashaas. Daarna mochten de grotere kinderen hun ronde over 2 km afleggen. Door de rode brigade van 
Spaansen werden leuke verrassingen uitgedeeld en de kinderen kregen ook nog een medaille en een lekker 
chocolade eitje. 
Voor de 5- en 10 kilometer lopers werd het een echte cross, de schoenen en benen bleven niet schoon. Het 
land en dijkje waren pittig drassig en het talud na de brug stijl en glibberig. Een hele uitdaging. Iedereen liep 
met een mooi startnummer van Spaansen, De Familie Bakker en de Rabobank en na afloop kreeg elke 
deelnemer chocolade en een spitskool van A.S. de Boer. De wandelroute ging dit jaar niet over onverhard 
terrein. Ondanks het weer waren er toch meer dan 100 wandelaars. In de koolboet van de Familie Ruiter kon 
worden opgestoken. Na de prijsuitreiking werd voorzitter Willem Bakker bedankt voor zijn voorzitterschap van 
ruim 20 jaar en zijn enorme betrokkenheid en vele uren inzet voor de Paaspolderloop. Het is zijn laatste jaar 
als voorzitter, maar gelukkig blijft hij wel verbonden met de Paaspolderloop. 
De 43e editie was weer een groot succes met veel sportievelingen en publiek. Een groot aantal vrijwilligers 
langs het parcours en achter de schermen in de Prins Maurits zorgden dat alles op rolletjes liep. De 
elektronische tijdwaarneming liep gesmeerd en zorgde voor meer rust achter de schermen. Ook de opbouw- 
en opruimploeg heeft weer een drukke dag gehad. 
Na afloop was het gezellig met livemuziek. Mart en Sandra hadden het prima voor elkaar. 

 
Jeugdtrainingen  
De 5 jeugdtrainingen zitten er weer op. Onder leiding van Owen v/d Oord met zijn assistenten Andre 
Kamp, Maurice Zwart, Jack v/d Fluit en Ties Akkerman. Deze mannen met veel spelerservaring hebben de 
jeugd van de ZVV Nieuwe Niedorp weer wat zaalvoetbal spel, tactisch en technisch inzicht bijgebracht. We 
bedanken de trainers voor hun enthousiaste inzet. 

 
Gatentrapkampioenschappen 20e editie 
Na het wat later op gang komen van trappers hebben we weer een geslaagde dag beleefd op ons 20-jarig 
bestaan. 
Remco en Jordy hebben het weer menigmaal geprobeerd maar kunnen lekker genieten van hun verdiende 
speciaal ontworpen 20-jarig bedrukte drinkbeker van de ZVV Nieuwe Niedorp die gretig aftrek vonden deze 
dag. Bij de allerkleinste was het ook mooi om te zien dat ze over het plankje zo het grote gat in konden 
schieten. 
Bij de jeugd werd het aan het einde van de dag duidelijk dat de finale toekomsttrapperbokaal t/m 14 jaar zou 
gaan tussen Ricky Klaassen en Ben Kamp die beiden boven de 100 punten hadden getrapt. In de finale schoot 
Ben Kamp zijn laatste schot pardoes in het 50 punten gat waardoor hij zich de nieuwe toekomsttrapper 
kampioen van Niedorp en omstreken mag noemen! Bij de matadoren verbaasde Tjark Boos zichzelf door 3x de 
50 punten binnen te schieten. En later op de dag schaarde Chris Koopman zich naast Tjark met hetzelfde 
aantal punten. Chris die al 20 jaar meedoet wilde koste wat kost de titel voor de 2e keer winnen want het is en 
blijft een mooie titel volgens Chris! Het fanatisme straalde er dan ook van af in de super spannende finale. 
Chris Koopman is uiteindelijk de Nieuwe Niedorper Gatentrapkampioen 2018 geworden. 

 
Clubkas campagne 
Donderdag 14 juni waren Marcel en Willen naar het clubhuis op de golfbaan Regthuys in Winkel, waar de 
finale-avond van de Clubkas Campagne van de Rabobank werd gehouden. Rabobank Kop van Noord-Holland 
had maar liefst € 200.000 te verdelen. Marcel en Willem gingen met een goed gevoel en een mooie cheque 
voor de vereniging naar huis. Zoals het er nu uitziet, komt er in 2019 een vervolg op de Clubkas Campagne. 


